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Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Secretariaat Dorpsbelangen Schoonebeek 
Datum:  15 januari 2025 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 15 januari 2025 
 
  

 
Aanwezig: 
Jos van Hees  Voorzitter  
Henk Vredeveld  Vicevoorzitter 
Marga Piek                 Secretaris 
Will Wesseling  Penningmeester 
Ingrid Gelton  Notulist & Bestuurslid 
Gerlof Engberts  Bestuurslid 
Harry de Heij  Bestuurslid 
Roel Aalderink  Bestuurslid 
Suzanne de Jong Bestuurslid 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Albert Rave   Bestuurslid  
Vincent Mooi  Gebiedscoördinator 
 
Gasten 
Roelineke Gommer CDA 
Henk Smit   PvdA 
Lieneke Elzing  BOKD 
Marinus Kasteleijn 50+ 
 
De vergadering wordt tevens bijgewoond door een aantal inwoners. 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

Jos heet alle aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering. Er zijn geen wijzigingen in de 

agenda.  

 

2. Notulen 18 december 

Er zijn geen wijzigingen, op- of aanmerkingen. De notulen worden bij deze vastgelegd en zullen 

worden gepubliceerd op de website. 

 

3. Actie- en besluitenlijst 

De lijst wordt doorgenomen en geüpdatet.  

• Suzanne heeft contact gehad met gemeente m.b.t. oplaadpunten. Er zijn contracten met Equans 

voor het plaatsen van de laadpalen. Het verplaatsen van laadpalen loopt enorm in de papieren, 

eventuele aanpassingen komen voor rekening van de gemeente (tenzij Equans echt fouten heeft 

gemaakt). 

• Verkeersveiligheid rond Gezondheidscentrum: antwoorden gemeente niet bevredigend, 

Suzanne heeft afspraak met Ben Luinge om de situatie ter plekke te bekijken. Wellicht is het ook 
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een mogelijkheid om de onveilige situatie op deze locatie door middel van een actie nog eens bij 

de scholen onder de aandacht te brengen. M.b.t. parkeren Kosterijweg: Marga is gebeld door 

Vincent om samen met hem een afspraak te maken met Wim Muller (eigenaar Welkoop 

Schoonebeek) om te kijken of het mogelijk is om daar parkeerplekken te realiseren.  

 

4. Mededelingen 

a) Nieuwe uitnodiging ontvangen voor de informatiebijeenkomst Omgevingsvisie: 27 januari (was 

eerst 6 januari). Albert, Roel en eventueel Gerlof gaan hierheen (zijn aangemeld). 

b) Uitnodiging raadsinformatiebijeenkomst over beleidsregel ‘Wonen met mantelzorg’ op 20 

januari. Will en Suzanne gaan hier naartoe. 

c) Vanaf maart 2025 krijgen De Velden (waar Schoonebeek onder valt) twee nieuwe wijkagenten. 

 

5. Ingekomen post 

Offerte ontvangen van Norwell voor het reviseren van de Beweegtuin – doorgestuurd naar 

gemeente. Verzoek doen aan Norwell om dit voortaan rechtstreeks naar de gemeente te sturen 

(actie Marga). 

 

6. Presentatie Lieneke Elzing, BOKD 

Lieneke Elzing geeft een presentatie over de BOKD (Brede Overleggroep Kleine Dorpen), een 

netwerk van 221 dorpen en dorpshuizen in Drenthe. Dorpsbelangen overweegt om lid te worden, 

kosten zijn € 126 per jaar. Besluit nemen in het besloten gedeelte van de vergadering. 

 

7. Vergaderingen en besprekingen 

a) NAM gebiedsproces: Jos heeft eerder deze week een gesprek gehad met wethouder Jan Bos (op 

diens verzoek). NOD en SAS worden ook uitgenodigd voor één-op-één gesprekken. Weinig 

bijzonderheden te melden. Er wordt een projectgroep samengesteld m.b.t. het Bijdragenspoor. 

Gesproken over de samenstelling van het bestuur, waarin zowel inwoners als externen plaats 

zouden moeten nemen. Ook bezig met het opstellen van randvoorwaarden richting NAM. DBS 

ziet graag een zware rol voor de bevolking (Burgerberaad?) om iedereen in de gelegenheid te 

stellen mee te denken.  

b) Jubileum Dorpsbelangen: alle voorbereidingen verlopen voorspoedig. De muziek heeft 

toegezegd, de uitnodiging is klaar, er komt een drieluik in de Jaknikker. De commissie legt het 

voorstel voor een cadeau voor het dorp op tafel, is men enthousiast over. 

c) Verslag presentatie Boôpark: Will heeft de informatiebijeenkomst bijgewoond. Lijkt een 

ambitieus project. 

d) Oldenhuis Gratamaweg | NAM verkeer: toename van vrachtverkeer, bermen worden door de 

vrachtwagens kapotgereden. Weg is te smal, uitwijken is met de kapotgereden bermen 

gevaarlijk geworden. Aankaarten bij gemeente Emmen. Frank Terhorst van NAM ook 

aanspreken (monitoringwerkgroep). Henk pikt dit op. 

 

8. Rondvraag 

 

a) Marinus: nu de Hekmans Boô wordt aangemerkt als monument, veranderd dat iets aan de 

functie die men op het oog heeft in het Boôpark? DBS is daar niet van op de hoogte. 

b) Berthilde: vuurwerk en honden – vuurwerk uit Duitsland valt onder een andere categorie dan 

wat in Nederland mag, maar wel ons land binnenkomt. Wellicht eens aandacht aan besteden in 

politiek om kaders te stellen? Ook handhaving is ermee bezig. DBS onderneemt hierin 

vooralsnog geen actie. 
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Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 

 

9. Sluiting 

Jos bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering om 20:45 uur. 

 

 

Volgende vergadering: woensdag 19 februari 19:00 uur 

 

 

 


